

## 社區共融活動 Social Inclusion Activities



婉明軒參與賣旗日  
Splendor participated  
Flag Day



和諧軒參與賣旗日  
Splendor participated  
Flag Day

## 扶康會賣旗日2014 Flag Day 2014

扶康家庭參加了扶康會於2014年11月1日舉辦之賣旗日。是次活動所得的捐款部份會用作扶康家庭的運作經費，特此感謝所有善心人的捐助，令我們的智障家庭成員可以享受家庭的生活。

Casa Famiglia participated in the Flag Day organized by Fu Hong Society on 1 November 2014. Part of the money raised through this activity will be used to support Casa Famiglia's operation. We would like to express our most sincere gratitude to all the kind-hearted donors who contribute in providing a home to our family members with intellectual disabilities.



和諧軒珠女在攤位遊戲獲得珍貴獎

Chu Nui, a member of Concordia, won the grand prize at a game stall



超瑩軒成員開心等騎木馬

Members of Radiance were happily waiting for their turns to ride the merry-go-round

## 2014年國際復康日-海洋公園同樂日 International Day of Disabled Persons 2014 - Ocean Park Fun Day

扶康家庭於2014年11月22日參加了國際復康日-海洋公園同樂日。透過是次活動，四個扶康家庭的成員除了遊覽海洋公園，及玩攤位遊戲外，從中更認識到一些新的義工朋友，藉著一天的活動加深了彼此的了解，從而建立長遠的友誼。

Casa Famiglia joined the International Day of Disabled Persons 2014 - Ocean Park Fun Day on 22 November 2014. Through this event, the family members

from the four Casa Famiglia were given the chance to visit Ocean Park, have fun at the game stalls, and most importantly, make

new friends with the volunteers. After spending a day together, the family members and the volunteers were able to obtain a deeper understanding of each other and thus began forming a long-lasting friendship.



婉明軒及超瑩軒大合照

Photo of Splendor and Radiance together



邂逅軒及和諧軒在噴水池前合照

Photo of Encounter and Concordia taken in front of the fountain